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Hej L. Blixt 
  
Jeg er meget fortørnet over Regions Midt, da de har indført fra 1/7, at man skal på sit sygehus, for 
at få taget blodprøver, der er bestilt i hospitalsregí. 
Før kunne jeg gå 150 meter til vores lægehus, men nu skal jeg rejse ca 27 km til Horsens sygehus.  
Og da det vedrører, på regionsplan, ca 100.000 blodprøvetagninger og tilsvarende antal personer, 
finder jeg det ganske urimeligt. 
Heri ikke kun besværet for den enkelte person (som kan være ret så problematisk), men også selve 
belastningen af trafik. miljø, brændstof m.m. 
  
Regionen skulle derved spare 13 mill. kr. 
Men nu holder beregninger ikke altid stik, og uanset dét, er det til stor besvær og ulempe for 
mange mange personer. Og det er jo personer, der ofte er ældre, syge ell. a.  
  
Jeg er selv hjertesyg, og går flere gange årligt til kontrol på Horsens sygehus , og er endvidere en 
del på Skejby (ICD-pacemaker). 
  
Jeg ville gerne, at der kom nogen debat omkring denne “besparelsesplan”. 
På en måde, er der vel en “skjult” egenbetaling i selve dét, at skulle rejse til sygehus, for noget, der 
er en del af ens behandling ? 
  
Man kan så (?) få en del af kørselsudg. refunderet, hvad jeg nu aldrig har gjort, men tror det “kun” 
er tilsvarende billigste offentlige transport.  
  
Det er heller ikke det økonomiske, jeg tænker på, men mere den besvær, der pålægges f.eks de 
gamle, syge m.m. 
  
med venlig hilsen  
  
Henning Henriksen, Postvej 6, 7160 Tørring 
  
henninghenriksen2@gmail.com 
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